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Fastighetsmarknadsdagen Uppsala Den 11 oktober samlas branschen i Elite Hotel Academia i Uppsala. Klöverns Rutger Arnhult, en
av branschens tyngsta profiler, intervjuas om karriären, marknadsläget, framtiden och Uppsalamarknaden. Missa inte det!

Fastighetsmarknadsdagen Uppsala är ett heldagsseminarium om fastighetsmarknaden, med tonvikt på Uppsala. <br /> <br /> Du ser det preliminära
programmet <a href="http://www.fastighetssverige.se/fastighetsmarknadsdagen_uppsala/program">här</a> och du anmäler dig <a
href="http://www.fastighetssverige.se/fastighetsmarknadsdagen_uppsala/anmalan">här</a>.<br /> <br /> Rutger Arnhult är analytikern som kunde bolagen
han analyserade bättre än bolagen själva. Han började med egna fastighetsinvesteringar och är i dag en av landets absolut mäktigaste och mest framgångsrika
fastighetsprofiler. Han är storägare i bland andra Klövern, Corem, Sagax och Castellum (där han häromdagen flaggade för över fem procent).<br /> <br />
Arnhult intervjuas på Elite Hotel Academia av moderator Helena Blomqvist och expertkommentatorn Ingemar Rindstig.
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